



重要通知 - 香港證券及衍生產品市場惡劣天氣下維持交易的安排

香港特區政府已宣佈惡劣天氣下維持香港證券及衍生產品市場的正常運作將於 2024 年 9 月 23 日實施 (惡劣天氣下維持交易)。惡劣天氣指 8 號或以上颱風訊號,黑色暴雨訊號等。與常規交易日的情況相若,本公司會配合交易所於惡劣天氣下繼續提供交易服務。唯有下列情況敬請客戶留意:

1. 在惡劣天氣下,客戶仍可以透過手機 APP 或電腦程式網上下單,但不接受電話下單。
2. 惡劣天氣下的證券交易仍然維持 T+2 交收。
3. 存款及提款將於下一個工作天處理。
4. 證券交收指示,無論轉入或轉出,將於下一個工作天處理。
5. 存入或提取實貨將於下一個工作天處理。

為確保客戶能於惡劣天氣下繼續享用本公司服務,請客戶預先瀏覽我們公司網頁 <http://getnicefg.com.hk/download-zone> 下載“結好交易網申請表”申請網上交易服務,並經常檢查以確保登入及操作正常。

Important Notice – Arrangement of Severe Weather Trading in Hong Kong Securities and Derivatives Market

The HKSAR Government has announced that from 23 September 2024, trading in Hong Kong's securities and derivatives markets will continue under severe weather (Severe Weather Trading). Severe weather refers to the issuance of No. 8 or above typhoon signal, black rainstorm etc. Similar to a regular trading day, we will cooperate with the Exchange to continue to provide trading services under severe weather. Clients are advised to pay attention to the following conditions:

1. In case of severe weather, clients can still place online orders through mobile APP or computer application, but telephone orders will not be accepted.
2. Securities trades in severe weather shall still be settled in T+2.
3. Deposits or withdrawals will be processed on the next working day.
4. Securities settlement Instructions, whether in or out, will be processed on the next working day.
5. Physical share deposit and withdrawals will be processed on the next working day.

To ensure clients can continue using our services under severe weather, please visit our webpage in advance <http://getnicefg.com.hk/download-zone> and download “Get Nice E-Trade Application Form” to apply for online trading services and frequently check to ensure that the login and operation are in order.